
EDICIÓ D'OSONA I EL RIPOLLÈS

 

Part de les visites especialitzades marxen del CAP 
de Ripoll i se’n van a l’Hospital de Campdevànol
03-01-2012 | 8:54

Lídia Traveria L’equip de govern assegura que la decisió permetrà estalviar temps i guanyar en eficiència. 
L'oposició, durant el ple de l'Ajuntament en què es va anunciar el canvi, va criticar que el Departament de Salut 
ni tan sols d'hagués informat.

A partir d'aquesta setmana les visites especialitzades de digestologia, cirurgia, suport de cardiologia i urologia que es feien al CAP 

de Ripoll passaran a realitzar-se a l’Hospital de Campdevànol, que és qui presta el servei, tal com va passar fa uns mesos amb 

dermatologia. 

 

Tant l’alcalde de Ripoll, Jordi Munell, com el regidor de Salut i president del Consell Comarcal del Ripollès, Miquel Rovira, van 

explicar en el ple d’aquest dimarts que la decisió comportarà una major qualitat assistencial perquè “es guanyarà en temps i 

eficiència” ja que a l’hospital hi ha els aparells adequats i es podran fer les proves de forma immediata sense haver de demanar 

una segona o tercera visita. 

 

Les especialitats d’oftalmologia –que rep el 60% de les visites amb l’especialista al CAP de Ripoll– així com otorinolaringologia, 

ginecologia i obstetrícia i una part de traumatologia es continuaran prestant al centre ripollès.  

 

El tema es va tractar en el plenari arran d’una moció d’urgència presentada pel PSC. El seu portaveu, Enric Pérez, va dir que 

volien expressar el seu malestar amb el Departament de Salut, que és l’encarregat de garantir l’atenció assistencial, per no haver 

informat de la decisió l’Ajuntament: “No és digne comunicar-se així amb l’administració local”. 

 

Des d’ERC, Teresa Jordà ho va qualificar de “gravíssim” i de “manca de sensibilitat del govern dit dels millors”. Els dos partits 

també van assegurar que Ripoll perdia capitalitat. I és que l’alcalde, Jordi Munell, va manifestar que s’havia assabentat de la 

decisió a través de la trucada d’un periodista. 

 

Munell va dir que des de l’Hospital de Campdevànol la direcció mèdica i el president del Patronat li havien fet arribar les seves 

disculpes, i que des de l’Ajuntament havien fet arribar un escrit als serveis territorials de Salut a Girona. L’alcalde va explicar que el 

procediment no havia estat “correcte”, però que hi havia “arguments tècnics” que avalaven la decisió. 

 

De fet, el CAP de Ripoll juntament amb el CAP Güell de Girona són els únics que fan visites especialitzades als centres d’atenció 

primària ja que la resta es fan als hospitals de referència. 

 

Segons es va assegurar, el centre de Ripoll guanyarà espai per l’atenció primària. Miquel Rovira també va comentar que en 

urologia només es passava consulta un cop al mes i que a partir d’ara algunes proves que es fan a Vic o Girona es podran fer a la 

comarca. 

 

Els grups de l’oposició, després d’escoltar els arguments, van dir que entenien la decisió, però el portaveu socialista va reclamar 

que s’expliquessin les coses. “Si es diu, costa poc d’entendre”. Pérez va recordar a CiU que “vostès també s’exclamaven fa dos 

anys quan es volia treure el zelador” del CAP. 

 

Els diferents grups municipals finalment van acordar una moció queixant-se de la manca d’informació i demanant que es vetlli per 

la qualitat del servei.
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